
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 31.10.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 15η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 250η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 31.10.2016 

 
ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 9648/04-11-2016 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 6363/26-07-2016 αιτήσεως κ. Νοτάρ 

Κωνσταντίνου. 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

13.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

3. ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

4.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

5. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4.  ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  
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ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

2. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

3. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

4.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

5. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

 

  Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ : 9240/26-10-2016 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο  ∆ηµοτικός Σύµβουλος και Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. 

Κουτσελίνης Προκόπιος, προσήλθε µετά την ενηµέρωση και πριν την συζήτηση των 

θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Κατόπιν τούτου, κατ’ ανάλογη εφαρµογή των διατάξεων του Ν. 3463/2006, 

του Ν. 3852/2010 και του ισχύοντος κανονισµού του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που 

προβλέπουν την αναπλήρωση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου σε 

περίπτωση απουσίας του, τον κ. Γραµµατέα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

αναπληρώνει, στην παρούσα συνεδρίαση και έως την προσέλευσή του ο 

πλειοψηφών Σύµβουλος  του επιτυχόντος συνδυασµού, κ. Σουλδάτος Απόστολος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, προσήλθε κατά την 

συζήτηση του 1ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Πριν τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. Πρόεδρος 

ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε την υποχρέωση των ∆ηµοτικών Συµβούλων για την 

υποβολή δήλωσης Περιουσιακής Κατάστασης. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, έθεσε υπόψη 

του σώµατος το υπ’ αριθµ. πρωτ. 5613/178310/25-10-2016 έγγραφο του ∆ασαρχείου 

Βόλου µε θέµα «∆ιαβίβαση αναφοράς περί µη σύννοµης κοπής δέντρων» και τόνισε 

ότι πλέον το θέµα θεωρείται λήξαν, κι επιπλέον µε το συγκεκριµένο έγγραφο 

αποσαφηνίζεται ότι η συγκεκριµένη έκταση χαρακτηρίζεται ως ∆ηµόσιο ∆άσος, κι ως 

εκ τούτου εξασφαλίστηκε πλήρως η προστασία της. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας ∆ηµοτική Σύµβουλος, κ. Σαµαρά 

Μαρία, τόνισε ότι θεωρεί πως υπάρχει εκκρεµοδικία και το συγκεκριµένο θέµα θα 

ταλαιπωρήσει τον ∆ήµο. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε την ανάρτηση των δασικών χαρτών που αφορούν 

την περιοχή µας και ζήτησε από τους Προέδρους των Κοινοτήτων να συνεργαστούν 

µαζί του επί του θέµατος. Τόνισε δε ότι άµεσα θα υπάρξει συνάντηση και ενηµέρωση 
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για το θέµα από εξειδικευµένο δασολόγο και τοπογράφο µηχανικό, παρουσία των 

Προέδρων των Κοινοτήτων και του ιδίου.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 15ης Τακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στη Ζαγορά, την 31.10.2016, ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 

20:00. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

ΘΕΜΑ : 4ο 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. πρωτ. 6363/26-07-2016 αιτήσεως κ. Νοτάρ 

Κωνσταντίνου. 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ’ αριθµ. πρωτ. 6363/26-07-

2016 αίτηση του κ. Νοτάρ Κωνσταντίνου, στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω : 

**************************** 

Αξιότιµε κύριε ∆ήµαρχε, την 3η Ιουνίου 2016 κατέθεσα αίτηση ενώπιον σας, 

αιτούµενος τη µείωση του καταβαλλόµενου µισθώµατος, του ∆ηµοτικού 

καταστήµατος στη θέση «Μυλοπόταµος», το οποίο µισθώνω νόµιµα και ασκώ σε 

αυτό την επαγγελµατική µου δραστηριότητα, κάνοντας χρήση των ευεργετικών 

διατάξεων του Ν. 4071/2012 και ειδικότερα του άρθρου 9 (παρ. 4). 

Την 10η Ιουνίου 2016 µου κοινοποιήσατε την µε αριθ. πρωτ. 4807 απάντησή 

σας, σύµφωνα µε το περιεχόµενο της οποίας οφείλω να επανέλθω µε νέα αίτησή 

µου, προβάλλοντας τους ειδικούς λόγους που µε ωθούν στο αίτηµά µου για µείωση 

του καταβαλλόµενου µισθώµατος. 

Τηρώντας µε ακρίβεια τις οδηγίες σας, όπως πράττω όλα τα χρόνια της 

µισθωτικής µας σχέσης και διατηρείται αυτή σε άριστο επίπεδο, παραθέτω τους 

ειδικούς λόγους ως ακολούθως : 

Α. Κατά το έτος 2015-2016, άνευ ουδόλως δικής µου υπαιτιότητας αναφορικά µε τις 

πάγιες εγκαταστάσεις του µισθίου, κλήθηκα να εκδώσω νέα άδεια λειτουργίας, 

δαπανώντας σηµαντικά ποσά ήτοι: 

1. ∆ύο νέες τουαλέτες µε προθάλαµο, συνολικού κόστους 9.000 ευρώ, περίπου. 

2. Νέα εγκατάσταση συλλογής ακαθάρτων - βόθρο, συνολικού κόστους 4.000 ευρώ, 

περίπου. 

3. ∆ύο νέες πέργκολες, ελαφριάς ξύλινης κατασκευής µε ειδικό µεταλλικό πλέγµα 

προστασίας, µε αποκλειστικό σκοπό την προστασία των λουόµενων από το γνωστό 
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της αποκόλλησης και κατακρήµνισης βράχων, συνολικού κόστους 4.000ευρώ 

περίπου. 

Σηµειώνεται ότι οι προπεριγραφόµενες  εργασίες διενεργήθηκαν κατόπιν ειδικής 

συνεννόησης µε τον κύριο Οικονόµου. 

Από τη συνολική δαπάνη των 17.000 ευρώ περίπου, ο ∆ήµος ενέκρινε µόλις το ποσό 

των 2.500 ευρώ, δηµιουργώντας µου µεγάλη οικονοµική ζηµία, για εργασίες που 

αποτελούν πάγιες εγκαταστάσεις, επ’ ωφελεία του καταστήµατος. 

Β. Η εκτέλεση των εργασιών και η διαδικασία νέας άδειας, απαίτησε την επί τριµήνου 

παύση λειτουργίας του καταστήµατος και την καθηµερινή ενασχόλησή µου τόσο µε 

την κατασκευή όσο και µε την έκδοση εγγράφων για τις εµπλεκόµενες υπηρεσίες, 

γεγονός που πρέπει να ληφθεί υπόψη από εσάς, διότι δεν απαιτήθηκαν εργατοώρες 

έµψυχου δυναµικού του ∆ήµου για την διεκπεραίωση του εγχειρήµατος. 

Γ. Η οικονοµική δυσπραγία της χώρας και των συµπολιτών µας, έχει καταστήσει 

πασίδηλο γεγονός εντός και εκτός Ελλάδας, την ολοένα και αυξανόµενη πίεση των 

επιχειρήσεων, οι οποίες αδυνατώντας να εξυπηρετήσουν τις τρέχουσες οικονοµικές 

υποχρεώσεις τους, µισθώµατα κ.λ.π., διακόπτουν τη λειτουργία τους ή αποµειώνουν 

δραµατικά τις παρεχόµενες υπηρεσίες τους, καθιστώντας το τουριστικό προϊόν της 

χώρας µας µη ανταγωνιστικό για ντόπιους και ξένους τουρίστες. 

Περαιτέρω, επιθυµώ µε σύνεση να επισηµάνω ότι το γράµµα του Ν. 4071/2012 

απαιτεί ύπαρξη ειδικών λόγων, όµως το πνεύµα των διατάξεών του, επιχειρεί να 

αποσυµφορήσει τους υγιείς επιχειρηµατίες διαγιγνώσκοντας η ίδια η Πολιτεία το 

οικονοµικό τέλµα στο οποίο έχουν περιέλθει. 

Παραµένω στη διάθεσή σας για όποιες διευκρινήσεις χρειαστούν, ευελπιστώντας 

στην αποδοχή του αιτήµατός µου περί µείωσης µισθώµατος. 

**************************** 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε τα 

παρακάτω : 

Το έτος 2014 είχε γίνει µείωση µισθώµατος στο συγκεκριµένο επιχειρηµατία λόγω 

µείωσης και του τζίρου του καταστήµατός του. Έγινε αίτηση και φέτος για µείωση 

µισθώµατος. Μετά από έρευνα της Υπηρεσίας µας διαπιστώθηκε αύξηση του τζίρου 

της συγκεκριµένης επιχείρησης, η οποία δεν δικαιολογεί την έγκριση της µείωσης του 

µισθώµατος. Ενηµερώσαµε τον κ. Νοτάρ να µας αναφέρει εξειδικευµένα τους λόγους 

για τους οποίους ζητά µείωση του µισθώµατος. 

Όσον αφορά την πέργκολα, θα πρέπει να αποµακρυνθεί άµεσα και ο επιχειρηµατίας 

να περιορίσει τις δραστηριότητές του στο χώρο που του είχε οριστεί από την 

προηγούµενη δηµοτική αρχή, η οποία και του ενέκρινε την αρχική µείωση το 2009. 

Θεωρώ ότι ούτε µε την νέα αίτησή του δικαιούται µείωση µισθώµατος. Επίσης 

επισηµαίνω ότι υπάρχει επικινδυνότητα στο σηµείο που βρίσκεται η πέργκολα. 
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Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε το 

ιστορικό της συγκεκριµένης υπόθεσης, όπως αυτό προκύπτει από το οικείο φάκελο 

της υπηρεσίας. Ανέφερε δε ότι, το έτος 2009 είχε γίνει µείωση του µισθώµατος της 

δηµοπρασίας κατά 400 ευρώ, καθώς λόγω κατολισθήσεων ο κ. Νοτάρ δεν µπορούσε 

να κάνει χρήση ολοκλήρου του µισθίου, µε αντίστοιχη µείωση της χρήσης του χώρου 

που είχε µισθώσει. Στη συνέχεια, έπειτα από σχετικές αιτήσεις, έλαβε µειώσεις 

µισθώµατος, σύµφωνα µε το νόµο, το έτος 2012 και το έτος 2014. Παρέδωσε δε 

αντίγραφα των σχετικών εγγράφων στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο κ. Νοτάρ Κωνσταντίνος, ο οποίος 

ενηµέρωσε το σώµα επί του θέµατος, κι ανέφερε τα παρακάτω : 

Όταν έγινε η νοµιµοποίηση του συγκεκριµένου κτιρίου αναγκάστηκα να 

προχωρήσω στην έκδοση νέας άδειας λειτουργίας του καταστήµατος και να 

προχωρήσω στην κατασκευή νέων εγκαταστάσεων. Κατασκεύασα τον βόθρο γιατί 

είχατε πει ότι θα τον πληρώνατε εσείς. Όσον αφορά την πέργκολα, θεωρώ ότι 

διώκοµαι από την δηµοτική Αρχή. Κατασκεύασα την πέργκολα για να προστατέψω 

τον κόσµο που πηγαίνει το καλοκαίρι εκεί, λόγω επικινδυνότητας του σηµείου. Ζητώ 

να γίνει δεκτή η αίτησή µου για µείωση του µισθώµατος του καταστήµατός µου. 

Ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω : 

Έπρεπε να προχωρήσουµε στη νοµιµοποίηση όλων των ακινήτων του 

∆ήµου. Για το λόγο αυτό έγιναν ενέργειες που είχαν κάποιο κόστος. Η πέργκολα δεν 

νοµιµοποιείται στο σηµείο που βρίσκεται και πρέπει άµεσα να αποµακρυνθεί. Εσείς 

δεν έχετε κανένα απολύτως δικαίωµα στο χώρο που κατασκευάσατε την πέργκολα, 

καθώς είχατε αποχωρήσει από το τµήµα αυτό το 2009, λαµβάνοντας και σχετική 

µείωση του µισθώµατος. Ο ∆ήµος θα προχωρήσεις σε ενέργειες για την προστασία 

των λουόµενων στο συγκεκριµένο σηµείο, αν και θα έπρεπε η πρώην Νοµαρχία να 

έχει ολοκληρώσει τις απαιτούµενες ενέργειες. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, 

ανέφερε τα παρακάτω : 

Οποιαδήποτε αυθαιρεσία οφείλεται στο ∆ήµο, ή στην πρώην Κοινότητα 

Τσαγκαράδας. Ο συγκεκριµένος επιχειρηµατίας αναγκάστηκε άθελά του να µπει σε 

µια διαδικασία που του κόστισε αρκετά χρήµατα, τα οποία δεν είχε υπολογίσει. Ο 

Νόµος ορίζει πως πρέπει να υπάρχουν ειδικοί λόγοι για την έγκριση της µείωσης του 

µισθώµατος. Τα όµορα καταστήµατα πληρώνουν πολύ µικρότερο µίσθωµα από ότι 

πληρώνει ο συγκεκριµένος επιχειρηµατίας. Η αύξηση του τζίρου, µπορεί να οφείλετε 

σε διάφορους παράγοντες, όπως η αύξηση του αγαθού ή η µείωση του προσωπικού. 

Η οικονοµική κρίση είναι µεγάλη και οι όµοροι επιχειρηµατίες πληρώνουν πολύ 

µικρότερο ενοίκιο. Προτείνω να γίνει δεκτή η αίτηση του κ. Νοτάρ για µείωση 

µισθώµατος 20%, για να ενθαρρύνουµε και τους επιχειρηµατίες της περιοχής µας και 

όσους ενδιαφέρονται να νοικιάσουν δηµοτικά καταστήµατα στον ∆ήµο µας. 
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Ο Αντιπρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Καµπούρης Νικόλαος, 

ανέφερε τα παρακάτω : 

Συµφωνώ µε την τοποθέτηση - πρόταση του κ. Μπρίζη. Επίσης αναφέρω ότι 

ο κ. Νοτάρ ξεκίνησε τις προαναφερόµενες εργασίες περί τα µέσα Σεπτεµβρίου  και 

έτσι έχασε ένα κοµµάτι της κίνησης του καταστήµατος το οποίο λειτουργεί έως την 

περίοδο των Χριστουγέννων. Η αύξηση του τζίρου δε θεωρώ ότι αποτελεί λόγο για 

να απορρίψουµε την αίτηση για µείωση µισθώµατος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Ο κ. Νοτάρ είναι ένας πολύ σοβαρός επιχειρηµατίας της περιοχής µας και όλοι 

θέλουµε να τον βοηθήσουµε.  Η απόφαση για µείωση µισθώµατος ούτως ή άλλως θα 

πάει για έγκριση. Βάση των οικονοµικών στοιχείων που παρουσιάστηκαν, θεωρώ ότι 

δε θα εγκριθεί από την Περιφέρεια. Όσον αφορά την πέργκολα, πρέπει να 

αποµακρυνθεί άµεσα και να γίνουν οι εργασίες για την προστασία του κόσµου. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία, ανέφερε τα 

παρακάτω : 

Ποτέ έως σήµερα δεν αρνηθήκαµε σαν ∆ηµοτικό Συµβούλιο µείωση µισθώµατος. 

Πρέπει να στηρίξουµε όλοι οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι το αίτηµα του συγκεκριµένου 

επιχειρηµατία για µείωση 20% του µισθώµατος του καταστήµατός του. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης, ανέφερε τα 

παρακάτω : 

Προτείνω να κάνουµε δεκτή την αίτησή του, γιατί κάθε χρόνο ξοδεύει χρήµατα για το 

κατάστηµα, και όπως δεν έχουµε αρνηθεί έως τώρα σε κανέναν τη νόµιµη µείωση. 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, ανέφερε τα 

παρακάτω : 

Προτείνω να λάβει απόφαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, η οποία θ’ αποτελείται από δύο 

σκέλη, ως προς το πρώτο σκέλος, δηλαδή της µείωσης του µισθώµατος, προτείνω 

ν’ απορριφθεί η αίτηση του κ. Νοτάρ, καθόσον δεν πληρούνται οι προϋποθέσεις που 

τάσσει ο νόµος µε βάση τα οικονοµικά στοιχεία της επιχείρησής του, κι ως προς το 

δεύτερο σκέλος, προτείνω να διαβιβαστεί, για το θέµα της πέργκολας, η οποία 

κατασκευάστηκε από τον κ. Νοτάρ Κωνσταντίνο, ο φάκελος και η παρούσα απόφαση 

στην αρµόδια Πολεοδοµία Βόλου, για τις περαιτέρω ενέργειες και τον έλεγχο της 

νοµιµότητάς της.  

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε το Σώµα να αποφασίσει επί του 

θέµατος.  

Υπέρ του πρώτου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του ∆.Σ., 

ψήφισαν εννιά  (9) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆.Σ. κ. Χιώτης 

∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Αλτίνης Ανέστης, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου 
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Αναστάσιος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καουνάς Βασίλειος και ο Γραµµατέας του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Κουτσελίνης Προκόπιος. 

Κατά του πρώτου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του ∆.Σ., 

ψήφισαν πέντε (5) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Κατσιφός 

Απόστολος, ο Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. κ. Καµπούρης Νικόλαος και ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Επίσης κατά του πρώτου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του 

∆.Σ., ψήφισε και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης. 

Υπέρ του δεύτερου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του ∆.Σ., 

ψήφισαν έξι (6) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. 

Χριστοδούλου Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ο 

Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καουνάς 

Βασίλειος και  ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Κουτσελίνης Προκόπιος. 

Κατά του δεύτερου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του ∆.Σ., 

ψήφισαν οκτώ (8) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σουλδάτος Απόστολος, κ. Αλτίνης Ανέστης, κ. Βασταρδής 

Κωνσταντίνος, κ. Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Κατσιφός Απόστολος, ο 

Αντιπρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Καµπούρης Νικόλαος και ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Επίσης κατά του δεύτερου σκέλους της πρότασης του κ. Προέδρου του 

∆.Σ., ψήφισε και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας, κ. Νάνος Παναγιώτης. 

Μετά την ολοκλήρωση της διαδικασίας της ονοµαστικής ψηφοφορίας, ο 

Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, τόνισε ότι θα διερευνήσει 

τη δυνατότητα να παραπέµψει ο ίδιος µε την ιδιότητα του Προέδρου του ∆.Σ., το 

θέµα της κατασκευής της πέργκολας από τον κ. Νοτάρ Κωνσταντίνο, στην 

Πολεοδοµία Βόλου, για τις περαιτέρω ενέργειες, παρά την απόρριψη της πρότασής 

του από το σώµα. 

Ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργος Απόστολος και ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, απουσίαζαν κατά τη διάρκεια της ονοµαστικής 

ψηφοφορίας. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την υπ’ αριθµ. πρωτ. 6363/26-07-2016 αίτηση του κ. Νοτάρ Κωνσταντίου 

• Την πρόταση του Προέδρου του ∆.Σ.  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

1. Απορρίπτει την υπ’ αριθµ. πρωτ. 6363/26-07-2016 αίτηση του κ. Νοτάρ 

Κωνσταντίνου, µε την οποία ζητείται µείωση 20% του µισθώµατος δηµοτικού 

καταστήµατος στον οικισµό Μυλοποτάµου. 

2. Απορρίπτει την πρόταση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Χιώτη 

∆ηµήτριου, για παραποµπή του θέµατος της κατασκευής της πέργκολας, από τον κ. 

Νοτάρ Κωνσταντίνο, στην αρµόδια Πολεοδοµία Βόλου, για τις περαιτέρω ενέργειες 

και τον έλεγχο της νοµιµότητάς της.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 250/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                            ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ, 04.11.2016  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ    
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